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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Rada Miasta  

Protokół nr II/2024 

II Sesja w dniu 22 maja 2024 

Obrady rozpoczęto 22 maja o godz. 14:00, a zakończono 15:34 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Małgorzata Bartkiewicz 
2. Roman Betlejewski 
3. Łukasz Chojnowski 
4. Michał Kacprzak 
5. Bogusław Konrad 
6. Anna Krajewska 
7. Robert Krajewski 
8. Zbigniew Krych 
9. Marek Kukiełka 
10. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
11. Krzysztof Laska 
12. Marian Malec 
13. Ewa Orzechowska 
14. Waldemar Józef Pałys 
15. Paweł Adrian Pecura 
16. Sebastian Pęksa 
17. Krzysztof Janusz Swaczyna 
18. Rafał Wierzejski 
19. Klaudia Wilczyńska 
20. Edward Zalewski 

Punkt 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski na podstawie art. 20 ust. 
1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2024 poz. 609) 
dokonał otwarcia II sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka IX Kadencji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski powitał przybyłych na 
obrady gości. Poinformował, że zgodnie z Postanowieniem NR 341/2024 Komisarza 
Wyborczego w Ostrołęce I z dnia 20 maja 2024 r. w sprawie obsadzenia mandatu 
radnego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Na podstawie art. 387 § 1 ustawy z dnia 5 
stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2023 r. poz. 2408 oraz z 2024 r. poz. 
721) Komisarz Wyborczy w Ostrołęce I postanawia, co następuje: § 1. Postanawia 
się o wstąpieniu na wakujący mandat w okręgu wyborczym nr 2, właściwym dla 
wyboru Rady Miasta Ostrów Mazowiecka; mandat obejmuje Pan Paweł Adrian 
PECURA – kandydat z listy nr 1 - KW PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ, który w 
wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 r. uzyskał kolejno największą 
liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się pierwszeństwa do 
objęcia mandatu. Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poprosił 
wszystkich o powstanie i odczytał następującej treści tekst ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców”. 

Rady Paweł Pecura wypowiedział słowa „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Po dokonaniu aktu ślubowania Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski 
poinformował, że dopiero z chwilą złożenia ślubowania Radny otrzymuje prawo 
sprawowania mandatu Radnego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. Następnie złożył 
gratulacje Radnemu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukaszcz Chojnowski zarządził  
sprawdzenie obecności za pomocą systemu eSesja. 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: 

OBECNY: 20, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne: 

OBECNY (20) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, 
Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Zbigniew 
Krych, Marek Kukiełka, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Marian 
Malec, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian 
Pęksa, Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska, Edward 
Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski stwierdził, że na stan 20 
Radnych na sesji obecnych jest 20 Radych, w związku z czym wszystkie uchwały 
podjęte w toku obrad będą prawomocne. 

Punkt 2 

Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że Rada 
Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady. Przewodniczący Rady Miasta zapytał o wnioski 
bądź uwagi do porządku obrad. 

Brak wniosków bądź uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja o porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 

przewodniczących  Komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Ostrów Mazowiecka. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
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Punkt. 3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych i wyboru 
przewodniczących  Komisji stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że 
zgodnie ze Statutem Miasta Ostrów Mazowiecka, Rada powołuje sześć komisji 
stałych:  

• Komisję Rewizyjną, 
• Komisję Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 
• Komisję Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami, 
• Komisję Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego, 
• Komisję Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska, 
• Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski dodał, że Radni 
zadeklarowali udział w pracach poszczególnych Komisji, w związku w czym Rada 
Miasta na dzisiejszym posiedzeniu powoła Komisje i dokona wyboru 
Przewodniczących Komisji. Następnie odczytał nazwiska radnych, którzy 
zadeklarowali chęć pracy w poszczególnych Komisjach. Na podstawie 
zgłoszonych deklaracji do składu: 

• Komisji Rewizyjnej zgłosiło się 5 Radnych, 
• Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego 

zgłosiło się 6 Radnych,  
• Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 

Porządku Publicznego zgłosiło się 7 Radnych, 
• Komisji Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 

Środowiska zgłosiło się 6 Radnych, 
• Komisji Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

zgłosiło się 7 Radnych,  
• Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiło się 5 Radnych, 

 W związku z tym, że proponowane składy Komisji nie przekraczają 
dopuszczalnej liczby członków Komisji, Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz 
Chojnowski zaproponował ustalenie składów Komisji stałych zgodnie ze 
zgłoszeniami radnych w jednym głosowaniu. 

Nie zgłoszono sprzeciwu co do ww. propozycji. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski zwrócił się z prośbą, aby 
wszystkie kluby w Radzie Miasta miały po dwóch Przewodniczących Komisji. 

Radna p. Anna Krajewska powiedziała, że w Radzie Miasta nie działa 
żaden klub. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że chodziło o trzy 
komitety wyborcze z największą ilością Radnych w Radzie Miasta. 

Głosowano w sprawie: ustalenia składów osobowych Komisji stałych Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka, zgodnie ze zgłoszeniami radnych 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, 
Marek Kukiełka, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Marian Malec, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian Pęksa, 
Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska, Edward Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że 
następnie Rada Miasta dokona wyboru Przewodniczących poszczególnych Komisji, 
konsekwencją tych działań będzie podjęcie uchwały. 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na Przewodniczących poszczególnych 
Komisji: 
- Komisja Rewizyjna 
Radny p. Marian Malec zgłosił radnego p. Rafała Wierzejskiego, który wyraził zgodę 
na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Bogusław 
Konrad, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, Marian Malec, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian Pęksa, 
Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Edward Zalewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Klaudia Wilczyńska 

- Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  
Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski zgłosił radnego p. Mariana 
Malca, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Finansowej i Rozowju Społeczno- Gospodarczego 

Wyniki głosowania:  

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, 
Marian Malec, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Sebastian Pęksa, Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Klaudia Wilczyńska 

- Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa Gospodarki Gruntami 
Radny p. Sebastian Pęksa zgłosił radną p. Małgorzatę Bartkiewicz, która wyraziła 
zgodę na kandydowanie. 
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Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Planowania 
Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Anna Krajewska, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Marian Malec, Ewa Orzechowska, Sebastian Pęksa, Krzysztof Janusz 
Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska 

PRZECIW (1) Waldemar Józef Pałys 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Paweł 
Adrian Pecura, Edward Zalewski 

- Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego 
Radny p. Robert Krajewski zgłosił radnego p. Bogusława Konrada, który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 
Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Bogusław 
Konrad, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, Krzysztof Laska, Marian 
Malec, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian 
Pęksa, Rafał Wierzejski, Edward Zalewski 

PRZECIW (1)Anna Krajewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Janusz Swaczyna, Klaudia Wilczyńska 

- Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska  
Radny p. Krzysztof Laska zgłosił radnego p. Zbigniewa Krycha, który wyraził zgodę 
na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
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ZA (12) Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 
Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian Pęksa, Edward Zalewski 

PRZECIW (1) Anna Krajewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Małgorzata Bartkiewicz, Michał Kacprzak, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Marian Malec, Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia 
Wilczyńska 

- Komisja Skarg , Wniosków i Petycji 
Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zgłosiła radnego p. Sebastiana Pęksę który wyraził 
zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: wyboru przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Marian Malec, Sebastian 
Pęksa, Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, Marek 
Kukiełka, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian 
Pecura, Edward Zalewski 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz 
Chojnowski poinformował, że Rada Miasta podjęła uchwałę sprawie ustalenia 
składów osobowych i wyboru Przewodniczących Komisji stałych Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka .  

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

Punkt 4  

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady 
Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że w 
związku z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 
lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu zwrotu  kosztów 
podróży służbowych radnych gminy, wystawienia polecenia wyjazdu służbowego dla 
Przewodniczącego Rady Miasta dokonuje Wiceprzewodniczący Rady Miasta. W 
związku z tym Rada Miasta upoważnia do wykonywania tych czynności konkretnych 
Wiceprzewodniczących. Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski 
zaproponował, aby upoważnionym do wystawiania poleceń służbowych dla 
Przewodniczącego Rady Miasta został p. Waldemar Pałys, a w razie jego 
nieobecności p. Ewa Orzechowska. 

Wiceprzewodniczący p. Waldemar Pałys i Wiceprzewodnicząca Ewa 
Orzechowska wyrazili zgodę. 
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Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz 
Chojnowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie upoważnienia 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, 
Marek Kukiełka, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Marian Malec, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, Sebastian Pęksa, 
Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska, Edward Zalewski 

Punkt 5  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 
Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że 
zgodnie ze Statutem Międzygminnego Związku Ziemia Ostrowska w skład 
Zgromadzenia Związku wchodzi Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka oraz dwóch 
przedstawicieli wyznaczonych przez Radę Miasta spośród członków Rady. 

W dyskusji wieli udział: 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski zaproponował, aby przedstawicielami 
w zgromadzaniu zostali Radni z komitetu wyborczego Niezależni Razem i PiS. 

Radny p. Paweł Pecura zgłosił kandydaturę p. Roberta Krajewskiego, który 
wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski zgłosił kandydaturę p. 
Marka Kukiełki, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli do 
Zgromadzenia Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”. 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Małgorzata Bartkiewicz, Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Zbigniew Krych, Marek Kukiełka, 
Krzysztof Laska, Marian Malec, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł 
Adrian Pecura, Sebastian Pęksa, Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, 
Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Klaudia 
Wilczyńska 
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Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Ostrów Mazowiecka. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że wynagrodzenia 
czterech osób z kierownictwa Urzędu Miasta zostaną obniżone o 30%, zmniejszone 
zostaną również wynagrodzenia Prezesów Zakładu Gospodarki Komunalnej. 
Burmistrz powiedział o zmianach wprowadzonych do uchwały w sprawie 
wynagrodzenia, co związane jest z wliczeniem pracy w prywatnej firmie do stażu 
pracy. Podkreślił, że chce wprowadzić oszczędności. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska powiedziała, że do uchwały w sprawie 
wynagrodzenia Burmistrza zgłoszona zostaje autopoprawkę polegającą na 
uwzględnieniu dodatku za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia 
zasadniczego w kwocie 2.000 zł., tyle wynosi dodatek stażowy. Zmienione zostały 
poszczególne składniki wchodzące w skład wynagrodzenia, tak aby kwota nie 
zmieniła  się od pierwotnej propozycji. Kosmetyczna poprawka polega na tym, że 
zamiast 17.002,20 zł Burmistrz będzie zarabiał równie 17.000,00 zł. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła uwagę, że jej zdaniem obecny 
Burmistrz nie powinien zmniejszać swojego wynagrodzenia w stosunku do 
poprzedniego włodarza. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że chce dotrzymać 
obietnicy wyborczej złożonej podczas kampanii. Środki, które zostaną 
zaoszczędzone będą przekazane na kluby sportowe i hufce harcerskie. Podkreślił, że 
obiecał  środowisku sportowemu, że spróbuje zbudować na nowo system 
finansowania klubów sportowych. Niezaprzeczalnym faktem jest to, że oszczędności 
będą na poziomie ok.4 tys. zł. miesięcznie, co w skali roku daje ok. 50 tys. zł. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał jakie zmiany wnosi autopoprawka. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że autopoprawka 
zmienia poszczególne składniki wchodzące w skład wynagrodzenia, ale suma 
końcowa pozostaje bez zmian. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski powiedział, że nie wiedział o tym, że 
lata pracy w prywatnym przedsiębiorstwie można wliczyć do wysługi lat. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał jaka jest konkretnie proponowana kwota 
wynagrodzenia Burmistrza. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że jest to 17 tys. zł. 
brutto. 

Radny p. Krzysztof Laska powiedział, że poprzedni Burmistrz zarabiał 18 044 
zł. plus dodatek w wysokości 20 % za wysługę lat, a obecny będzie zarabiał 17 tys. 
zł. więc różnica nie wynosi 30 %. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że obniżona o 30 % 
została kwota wynagrodzenia zasadniczego. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska poinformowała, że  jej zdaniem w 
uzasadnieniu do uchwały jest błąd, ponieważ poprzednia uchwała w sprawie 
wynagrodzenia przestała obowiązywać w chwili zakończenia kadencji Burmistrza 
Jerzego Bauera. 
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Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że niezaprzeczalnie 
wynagrodzenie zostało pomniejszone o kwotę ok. 50 tys. w skali roku co daje 
możliwość dofinansowania klubów sportowych. 

Radna p. Anna Krajewska zapytała o obniżenie wynagrodzenia kierownictwa 
Urzędu Miasta o 30 %. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że wynagrodzenia 
Skarbnika, Sekretarza i Zastępcy Burmistrza zostały obniżone o 30%. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła uwagę na bardzo słabe 
nagłośnienie na sali konferencyjnej. 

Radny p. Paweł Pecura powiedział, że Burmistrz pełni bardzo 
odpowiedzialne zadania. Zarządza wielomilionowym budżetem i jak najbardziej 
pensja jaką pobiera powinna być adekwatna do zakresu obowiązków, doświadczenia 
zawodowego oraz wykształcenia. Zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu uchwały jest 
zapis o obniżeniu wynagrodzenie o 30 % od kwoty 21 tys.130 zł.  co daje 6339 zł. 
Taka powinna być różnica, a obecnie różnica wynosi 4127 zł. 80 gr. i to jest 19,54%. 
Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że obniżona o 30% 
została kwota wynagrodzenia zasadniczego. Pozostałe składniki kwoty uposażenia 
to dodatki. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zapytała czy obniżenie wynagrodzenia o 
30% jest od kwoty 20 tys.130 zł. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że o 30% obniżone 
zostało wynagrodzenie zasadnicze. Zaoszczędzone zostaną bardzo duże środki na 
realizacje innych zadań w zakresie sportu. 

Radny p. Paweł Pecura powiedział, że obecnie wynagrodzenie obniżone 
zostało o 19,54%, a nie o 30%. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że jego wynagrodzenie 
zasadnicze będzie o 30% mniejsze niż poprzedniego Burmistrza. 

Krzysztof Laska poinformował, że jeżeli obecny Burmistrz pozyska tyle 
środków zewnętrznych dla rozwoju miasta, co poprzednik to będzie wnioskował o 
zwiększenie uposażenia do maksymalnych stawek. 

Innych głosów dyskusji nie było.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Roman Betlejewski, Łukasz Chojnowski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, 
Marek Kukiełka, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Marian Malec, Sebastian Pęksa, 
Krzysztof Janusz Swaczyna, Rafał Wierzejski, Klaudia Wilczyńska, Edward Zalewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Małgorzata Bartkiewicz, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Zbigniew Krych, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł 
Adrian Pecura 

Punkt 7 

Wolne wnioski. 

Radna p. Anna Krajewska odczytała list otwarty od mieszkańców miasta 
skierowany do Burmistrza Miasta p. Hubert Betlejewskiego. 

„W tym roku minęła 50 rocznica naszego pożycia małżeńskiego. W związku z 
tym dostaliśmy z ratusza propozycję wzięcia udziału w uroczystości wręczenia 
dyplomów. Przyjęliśmy propozycję w nadziei, że gratulacje i dyplomy wręczy nam 
nowy burmistrz miasta. Oczekiwaliśmy na zmianę i pana wybór. Czynnie i rodzinie 
wzięliśmy udział w demonstracji dla obecności Polski w Unii Europejskiej i obronie 
wolnych mediów, kiedy pisowski pupil Bąkiewicz zagłuszał na placu Zamkowym 
przemówienia Wandy Traczyk-Stawskiej, żołnierza AK i hymn Polski zainicjowany 
przez Donalda Tuska. Byliśmy również na wielotysięcznym marszu 4 czerwca 2023 r. 
i oczywiście skorzystaliśmy z okazji, że na Marsz Miliona Serc 1 października 2023 r. 
jechały autokary z Ostrowi, więc znów rodzinnie wraz z innymi mieszkańcami 
wzięliśmy udział w tym marszu. Wtedy poznaliśmy pana Huberta Betlejewskiego. 
Marsz Miliona Serc dał nam wszystkim nadzieję, że coś w naszym kraju może się 
zmienić. Udało się, mamy nowy rząd. Zostały wybory samorządowe, również rodzinie 
wzięliśmy w nich udział, zarówno w pierwszej, jak i w drugiej turze głosowaliśmy wraz 
z przyjaciółmi i znajomymi na pana Huberta Betlejewskiego i tym razem znów się 
udało. Mamy burmistrza z nowej opcji politycznej, naszej opcji. Wydawało się nam, 
że teraz to już tylko formalność stworzenia koalicji i po ponad 9 latach odsuniemy PiS 
od władzy. Niestety ci, co głośno krzyczeli manifestowali niechęć do PiS, za kasę i 
stanowiska sprzedali się i poszli na układ z PiS. Panie burmistrzu Betlejewski, gdzie 
się podziały pana idee, o które tak pan walczył? Zawiódł pan mieszkańców miasta, 
którzy na pana głosowali i myślą podobnie jak my. Zawiedli też inni, którzy poszli na 
układy z PiS. Nie możemy sobie wyobrazić, że tak można zmienić zdanie, poglądy i 
zapatrywania. W związku z powyższym rezygnujemy ze wzięcia udziału w 
uroczystościach 50-lecia pożycia małżeńskiego, bo nie potrafilibyśmy przyjąć 
jakichkolwiek dyplomów z pana rąk. Jesteśmy zawiedzeni, jest nam przykro, tak jak 
wielu mieszkańcom miasta, którzy na pana głosowali. List ten w celu odczytania i 
złożenia do protokołu, kierujemy też do niezależnej radnej Anny Krajewskiej w 
obawie, że jeżeli zostanie złożone na kancelarię to nie zostanie odczytany.” 

List w załączniku do Protokołu. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski poinformował, że obecnie w Radzie 
Miasta nie ma żadnej koalicji, najważniejszy jest wzajemny szacunek i tym trzeba się 
kierować. Burmistrz powiedział, że planowane jest przeprowadzenie audytów w 
Urzędzie Miasta, jednostkach oświatowych i spółkach miejskich. Poprosił o 
wyrozumiałość i wspólne działanie na rzecz mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski zwrócił uwagę, że bez 
względu na poglądy polityczne należy się szanować. 

Wiceprzewodniczący p. Waldemar Józef Pałys zwrócił się z prośbą do 
Burmistrza o spotkanie z Radnymi PiS po zakończeniu obrad w celu 
przedyskutowania dalszych działań. 
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Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski powiedział, że drzwi do jego gabinetu 
są zawsze otwarte dla wszystkich mieszkańców miasta. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zwróciła się z prośbą o przygotowanie na 
następnie posiedzenie Rady Miasta wykazu inwestycji obecnie realizowanych i 
planowanych przez Burmistrza. 

Radny p. Krzysztof Swaczyna powiedział, że bardzo się cieszy z deklaracji 
dotyczących współpracy ze wszystkimi. Podkreślił, że wcześniej w mieście działania 
organizacji pozarządowych były ukrywane i nie trafiały do mieszańców. Radny 
zaprosił do oglądania spektaklu pt. „Rotmistrz Pilecki. Ofiarowanie” 25 maja o godz. 
22.15 w telewizji Trwam.  Sztuka wystawiana jest przez grupę teatralną 
„Rzeczpospolita apostolska” z Ostrowi Mazowieckiej wraz z udziałem studentów 
Akademii Kultury Społecznej i Medialnej w Toruniu. W sumie występuje w niej 20 
aktorów. Radny poprosił o zamieszczenie informacji na stronie Urzędu Miasta. 

Radny p. Marek Kukiełka odczytał stanowisko Zarządu Nowej Lewicy w 
Ostrowi Mazowieckiej: 

„Zarząd Powiatowy Nowej Lewicy w Ostrowi Mazowieckiej przeanalizował z uwagą 
zdarzenia, które miały miejsce na posiedzeniu Rady w dniu 13 maja 2024 r. Na 
posiedzeniu tym, wbrew wcześniejszym zapewnieniom ze strony władz powiatowych 
Koalicji Obywatelskiej nastąpił fakt utworzenia egzotycznej koalicji w Radzie Miasta 
Ostrów Mazowiecka - koalicji Platformy Obywatelskiej z Prawem i Sprawiedliwością. 
Koalicji dla nas Lewicy - niezrozumiałej. Nie dlatego połączyliśmy siły Koalicji 
Obywatelskiej z Lewicą, aby po wyborach nastąpił mariaż KO z PiS-em.  

Do wyborów szliśmy z przesłaniem, aby odsunąć w Ostrowi PiS od władzy. Tego 
samego zdania była zdecydowana większość wyborców, dając temu wyraz w dniu 
głosowania 7 kwietnia 2024 r., a następnie w dniu 21 kwietnia 2024 r. wybierając na 
Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka, pana Huberta Betlejewskiego. Uważamy, że 
pewnych granic nie wolno przekraczać. Nie wolno nam przed wyborami mówić co 
innego, a co innego robić po wyborach. Nas Lewicy na to nie stać, aby być 
niewiarygodnym. O tym mówią ludzie, którzy głosowali na listy Koalicji Obywatelskiej, 
na których byli też członkowie Lewicy, których rekomendowaliśmy w myśl zasady: nie 
marnowania ani jednego głosu. Niestety, z przykrością stwierdzamy, że się 
zawiedliśmy. Dlatego też na posiedzeniu Zarządu Powiatowego Nowej Lewicy w 
Ostrowi Mazowieckiej w dniu 15 maja 2024 r. po konsultacji z członkami partii, 
podjęliśmy uchwałę zgodnie ze statutem naszej partii, aby wycofać rekomendację 
koledze radnemu Rady Miasta członkowi Nowe Lewicy Markowi Kukiełce  
funkcjonowanie w takiej konfiguracji większościowej w której głos czyli pakiet 
decyzyjny w każdej uchwale Rady Miasta będą mieli radni PiS-u. Na to nie ma zgody 
ze strony Lewicy.”  

W imieniu zarządu Rady Powiatowej Nowej Lewicy przewodniczący Krzysztof 
Kołodziejczyk. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasza Chojnowski poinformował, że w 
Radzie Miasta nie ma żadnej koalicji, niejednokrotnie informował o tym również  
Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski oraz Wiceprzewodniczący p. Waldemar 
Pałys. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że koalicja to jest 
porozumienie, sojusz, to są pewnego rodzaju ustalenia. To, że ktoś mówi, że nie ma 
koalicji, to nic nie oznacza. Oznaczają to czyny, które zadziały się na poprzedniej 
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sesji. Radna dodała, że Komitet Niezależni Razem oddał nieważne głosy, żeby 
mieszkańcy widzieli w jaki sposób odbyło się głosowanie. 

Radny p. Krzysztof Laska powiedział, że od sześciu kadencji popiera 
każdego włodarza, który garnie do miasta. Dodał, że wszystko co będzie robił 
Burmistrz p. Hubert Betlejewski dla rozwoju miasta, będzie popierał. Negatywnie 
ocenił manifestowanie poglądów partii politycznych na tle Rady Miasta. Podkreślił, że 
Radni zostali wybrani przez mieszkańców Ostrowi Mazowieckiej i powinni działać na 
rzecz rozwoju społeczeństwa. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski poinformował, że 
poglądy polityczne nie mają znaczenia, najważniejsi są mieszkańcy i dla ich dobra 
należy podjąć wspólne działania. 

Burmistrz p. Hubert Betlejewski zapewnił, że nie będzie polityki w Urzędzie 
Miasta i w jednostkach oświatowych. Ponownie podkreślił, że nie zawarta została 
żadna koalicja w Radzie Miasta, najważniejsze jest wspólne działanie dla wspólnego 
rozwoju i tym należy się kierować. Burmistrz poinformował o powołaniu zespołu do 
spraw budowy kompleksu szkolno – przedszkolnego przy ul. Partyzantów i o 
problemach związanych z oddaniem obiektu do użytku zgodnie z planowanym 
terminem 1 września 2024 r. Zalana została sala gimnastyczna i należy wykonać 
specjalnie odwodnienie, brakuje również przyłącza energetycznego. Burmistrz 
zapewnił o zabezpieczeniu miejsc w pozostałych przedszkolach i szkołach  dla dzieci 
zapisanych. Dodał, że opóźnić się może również otwarcie Samorządowej Szkoły 
Muzycznej I stopnia. Burmistrz powiedział, że proces inwestycyjny rozpoczęty przez 
poprzedniego Burmistrza będzie kontynuowany, budowa zaplanowanych inwestycji 
będzie realizowana. 

Radna p. Anna Krajewska zapytała czy zostały wykonane specjalistyczne 
ekspertyzy dotyczące terenu, na którym powstał kompleks szkolno – przedszkolny. 

Burmistrz Miasta p. Hubert Betlejewski powiedział, że nie ma wiedzy na ten 
temat i poinformuje o tym na kolejnym posiedzeniu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski zaproponował 
zorganizowanie spotkania ze służbami mundurowymi i radcą prawnym w związku 
pogróżkami jakie są wysyłane do pracowników Urzędu Miasta. 

Osoba z publiczności zaproponowała zmiany dotyczące usytuowania 
nagłośnienia na sali konferencyjnej w celu poprawy jakości dźwięku. 

Punkt 9 

Zakończenie obrad. 

Rady Miasta p. Łukasz Chojnowski stwierdził, że porządek obrad II sesji 
Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny udział w 
obradach II sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta 

Łukasz Chojnowski 

Przygotowała: 
Olga Gumiężna – Pomoc Administracyjna 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl. Przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu 
Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów Mazowiecka: https://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=203925 

https://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=203925

